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فرهنگ و هنر- فیلم ســینمایی 
»شــهربانو« دومین فیلــم بلند مریم 
بحرالعلومی در مقام کارگردان است، 
این فیلم مضمونی مادرانه و اجتماعی 
دارد کــه مبتنــی بر چالشــی درون 
خانوادگی روایت می شــود. شهربانو 
در روزهایــی که به نــوروز نزدیک 
می شــویم در دو پلتفرم نماوا و فیلیمو 
به صورت آنلاین اکران شــده است. 
فرشــته صدرعرفایی، بهناز جعفری، 
گلاره عباسی، سامان صفاری، محمد 
ولــی زادگان، علی کیان ارثی، بهرنگ 
علوی، یوسف تیموری، مه لقا باقری، 
آزاده اسماعیل خانی، مهرداد صدیقیان، 
محمدرضا غفاری، ندا کوهی، یاسمن 
ترابی، محدثه محمدزاده، امید سعیدی، 
ترنم کاظمی، علی اردلان، احمدرضا 
معراجی و عرفان پورمحمدی از جمله 
بازیگــران این فیلم هســتند. به بهانه 
اکران »شــهربانو« گفتگویی را با مریم 
بحرالعلومی انجــام دادیم که در ادامه 

می خوانید:
درمــورد اکــران آنلایــن 
فیلم توضیح دهید؛ چه شــد که 
در حوالــی نوروز خواســتید 
»شــهربانو« به صورت آنلاین 

اکران شود؟ 
تصمیــم برای زمان اکران با خود 

پخش بــود و البته بــا همفکری بنده 
انجام شــد. اما اینکه چرا اکران آنلاین 
را انتخاب کردیم به نظر من در شرایط 
فعلی با توجه به این دوسال رکود اکران 
در ســینما و بحث ویــروس کرونا و 
شرایط متغیر، متفاوت و نامطلوبی که 
برای ســینما و مخصوصا سالن های 
سینما ایجاد شد، این روش را انتخاب 
کردیم. اگر می خواستم مطابق میلم به 
عنوان سازنده اثر آن را اکران کنم قطعا 
سالن سینما را انتخاب می کردم. برای 
اینکه من طبیعتا فیلم را با استانداردهای 
ســالن و پرده سینما ســاختم، و هیچ 
فیلمسازی دوســت ندارد از نمایش 
فیلمش بر پرده سینما چشم پوشی کند؛ 
اما تصور کردم این زمانی که باید صبر 
بکنم حداقل شش ماه آینده، تا شرایط 
برای اکران فیلم های اجتماعی مناسب 
تر شود، در شرایطی که همچنان بیماری 
ما را درگیر خودش نگه داشته و چیزی 
تغییر نکرده و فقط به این شرایط عادت 
کردیــم، ترجیــح دادم زودتر فیلم در 
بســتری که برای مردم شــناخته شده 
است اکران شود. با توجه به اینکه مردم 
نمی توانســتند در شرایط کرونا خیلی 
به ســینما بروند با این پلتفرم ها همراه 
شدند. به نظرم بستر فراهم و خوبی بود 
که این تصمیم را بگیریم و فیلم را در این 
زمان نوروزی به خانه ها ببریم و دیده 
شــود و طبیعتا دیده شدن فیلم 
مهمترین هدف هر فیلمساز 

است. 
به اکــران در گروه 
هنــر و تجربــه فکــر 

نکردید؟  
موضــوع مــن گروه 
اکرانی نبود. در زمانی که کسی 
سینما نمی رود اگر می خواستم 
فیلم را در سینما اکران کنم اکران 
عمومی با ســرگروه سینمایی 
می کردم. اما موضوع این بود 
که مردم سینما نمی روند 
و صــرف دلخوشــی 

شــخصی نمی خواستم بگویم فیلم را 
در ســینما اکران کنم. فیلم حتی پخش 
کننــده ای را پای همکاری داشــت و 
این آمادگی را داشــتند که ما سال آینده 
در ســینما فیلم را اکــران کنیم اما من 
ترجیــح  من این بود که این مدت زمان 
نامعلومی که باید منتظر بمانیم و ببینیم 
که اوضاع بیماری و ســینما و مردم به 
چه وضعی می رســند و مهمتر از همه 
علاقه سینماداران به سینمای کمدی که 

مخاطب بیشتری را جذب میکند، فیلم 
را به آنلاین نمایش دهیم. این ها بخشی 
از ذهنیــت من و همکارانم بود. در غیر 
این صورت پخش کنندگان حرفه ای و 
پرکار این روزها فیلم را دوست داشتند. 
از طرفــی بحث برگشــت مالی 
مسئله اصلی اکران است و هزینه هایی 
که اکران دارد که دوباره اضافه می شود 
به هزینه تولید فیلم را باید در نظر داشت 
که واقعا چه تعداد تماشــاگر در سالن 
سینما بیایند و ببینند نسبت به اینکه چه 
تعداد از تماشاگران در پلتفرم ها فیلم را 
ببیند یعنی یک دو دوتا چهارتایی بود که 
باید از خودخواهی کارگردانی فاصله 
می گرفتم و منطقی تصمیم می گرفتم. 

به موضــوع فیلم برگردیم، 
موضوع فیلم زنانه است و نگاه 
زنانه ای بــه موضوع اجتماعی 

دارد. 
نگاه فیلم بیشــتر مادرانه است تا 
زنانه. به اینکه فیلم زنانه اســت خیلی 
معتقد نیستم. با اینکه سوژه اصلی یک 
مادر است و یک زن ولی تلاش شده که 
تعادل جنسیتی در فضای روایی در فیلم 
برقرار بماند. یعنی من خیلی هم در کنار 
زن قصه یا کاراکتر شهربانو خیلی قرار 
نگرفتم و در خیلی از صحنه ها حق را به 

مردان قصه می دهم. 
پس قبول نداریــد که فیلم 
زاویه دید زنانــه و موضوعات 

آنان دارد؟ 

به نظــرم واژه ی زنانــه، واژه ی 
درستی نیست. منتهی اینطور جا افتاده 
که بگوییم زنانه و مردانه. اگر کارگردان 
یک زن اســت و سوژه اش هم یک زن 
است پس فیلم زنانه است. شهربانو یک 
فیلم مادرانه است که در مادرانگی اش 
فرزندان و همسرش و مردانی که درگیر 
داســتانک ها هستند. ما مردان را هم در 
گیر کرده ایم در هر جای داســتان و به 
آن ها هم تلاش می شــود که حق داده 

شود و با مسئله آن ها با سختی که به جان 
خریدند مخاطب همراه شود. بنابراین 
بحــث فقط زنانه نیســت یا مدافع زن 
قصه که قهرمان قصه است، هم نیست. 
لحظاتی تلاش شــده است که فاصله 
بگیرد چــه در متن، چه در کارگردانی 

و چه در بازی بازیگران. 
سینمایی اجتماعی تقریباً ۸0 
درصد بدنه سینمای ما را تشکیل 

می دهد. نوع پرداخت این قصه ها 
شبیه قصه شما در سالهای اخیر 
در ســینمای ما زیاد شده است. 
زمانی که این ایده را می نوشتید 
حس نکردید که شاید مشابه این 
فیلــم در ســینما و از این جنس 

روایت زیاد باشد؟ 
در جنس روایت که به هرحال در 
سینما مگر چند جنس روایت داریم؟ 
اگر منظور شــما موضوع است که من 
واقعاً مشــابهی به یاد نــدارم در دهه 
اخیر حداقل که مــادری متهم ردیف 
اول ناکامی هــای محیــط پیرامون و 

خانواده اش باشد. 
یعنی این جنــس از قصه و 

این میزان تلخی لازم است؟ 
تلخی به فضای قصه برمی گردد 
کــه مــا بــه آن می گوییم ســینمای 
اجتماعی. اجتماع یعنی جامعه، جامعه 
طبیعتا وقتی که دست روی معضلات 
می گذارد با کفه سنگینی از معضلات 
مواجه اســت و طبیعی است که فیلم، 
فیلم شادی نباشد. اساسا این ژانر، ژانر 
شادی نیست و نمی تواند هم باشد. به 
جــز اینکه در لحظاتی بتوانیم به لحاظ 

حسی کمی مسائل را رنگی طرح کنیم 
اما این از بار آن مسئله و معضل چیزی 

را کم نمی کند. 
یعنــی نمی شــود فیلــم 
اجتماعــی را لطیف تــر و بــا 
روزنه هــای امیــد بیشــتری 

ساخت؟ 
کمدی-اجتماعی  فیلم  می شود 

ساخت. 

منظورم بدون کمدی است؛ 
مثــل فیلم های مشــابهی که در 
ســینمای خودمان هــم نمونه 

دارند. 
بستگی به قصه دارد که چه چیزی 
تعریــف می کند و ما را به چه ســمتی 
می برد. پایان بندی شــهربانو به واسطه 
قصه یک پایان بندی امیدبخشی است. 
اما اینکه برای کاراکتر امیدبخش است 
یا نه این تصمیم با مخاطب است. حتی 
کاراکتر فیروزه نماینده امید و دوستی 
و محبــت و مهربانی در فیلم اســت. 
یعنی فیلمی نیست که بگوییم سراسر 
ناامیدی و نامردی و تلخی است. صرفا 
یک اشــتباه ناکامی ها را ایجاد کرده و 

قضاوت هایی که تحلیلی پشتش نیست 
و کاراکتــر اصلی قصه را دچار چالش 
می کند. در قصه های این چنینی اصرار 
برای اینکه خیلی شیرینی لحاظ بکنیم 
و یا خیلی غلیظ بخواهیم امید را به قصه 
منگنه بکنیم حداقل به تصور من خیلی 
کار نمی کند و شــاید اتفاقا دافعه ایجاد 

بکند. به نظرم این فضا به اندازه خودش 
امید را طرح می کند و حالا به برداشت 
مخاطب برمی گردد و علاقمندی آن ها. 
بالاخره بخشی از واقعیت جامعه 
اســت و چیزی ورای واقعیت جامعه 
و پرونده هایی که خیلی زیاد هســتند 

نیست. 
در ایــن زمینه تحقیق کرده 

بودید؟ 

بله. نویسنده موضوع را بر اساس 
یک اتفاق واقعی از گذشــته داشتند که 
به طرحی تبدیل کرده بودند و قصه ای 
نوشته بودند که من خواندم و در مرحله 
نگارش در جلســات متعــددی که ما 
داشتیم با پژوهش های متعدد همراه بود 
و مشورت هایی حتی با حوزه قضای و 

معاونت فرهنگی انجام شد. 
یعنــی کاراکتر مــا به ازای 

واقعی دارد؟ 
بلــه، بســیار هم زیــاد. نه فقط 
در جامعــه ایرانی کــه در جهان. زنان 
خطاکاری که مادر هستند و با خطایی 
که می کنند گرفتار می شوند و گرفتاری 
آن ها بسیار سنگین برای خانواده تمام 

می شود. 
سینمای اجتماعی مان در این 
ســال های اخیر و فیلم هایی که 
در این حوزه دارد کار می شــود 
را چطــور می بینید؟ به نظرتان 
فضای ســینمای ما از فیلم های 

اجتماعی اشباع نشده است؟ 
تصور می کنم سینما رسالتی دارد 
که از ازل تا ابد همراه سینمای جهان است 
و آن هم رسالتی که سینمای اجتماعی 
آن را بــر دوش می کشــد. هر زمان که 
معضلات تمام شدند و هروقت ساز و 
کارها برای حل معضلات اجتماعی به 
سرانجام و نتیجه حداقل ۸۰ درصدی 
رســیدند می توانیــم بگوییــم حوزه 
فرهنگی و رسانه که سینما زیرمجموعه 
آن است رسالت خود را به اتمام رسانده 
و به قول شــما شاید اشباع شده است. 
امــا در جایی که مســائل اجتماعی که 
زیرمجموعه اش آســیب ها و جرائم و 
مشکلات خانوادگی و اعتیاد و طلاق 
و… قرار می گیرد تا این حد در جامعه 
درحال رشد است و درحال خطرسازی 
و آســیب زدن به فرهنگ و ریشه ها و 
آرامش و امنیت همچنان باقی اســت 
یعنی اینکه هنوز خیلی کارها اســت 
که سینمای اجتماعی برای کمک و به 
چالش کشیدن چه مردم و چه مسئولین 
که درگیر این معضلات و چالش های 
اجتماعی هستند کمک حال باشد و به 
رسالت خودش در این حوزه و در کنار 
ژانرهای دیگر و وظیفه های دیگری که 
دارد مثل سرگرمی به نظرم کار بکند و 
پیش برود. خیلی مانده تا اشــباع شدن 
را ما شاهد باشیم. تکرار آثار اجتماعی 
دلیل بر اشباع شدن نیست. این تنوع آثار 
اجتماعی است که باید روی آن کار شود 
و اتفاقا نهادها و دستگاه ها کمی دست 
فیلمسازان را باز بگذارند برای مطرح 
کردن این معضلات؛ نه به شکلی که قبح 
یک اتفاقاتی ریخته شــود که بعضا در 
آثاری در سالهای اخیر شاهد هستیم و 
یا اینکه فیلمساز تصور کند که می تواند 
قاضی باشــد و یا می تواند راهکار دهد 
یا می تواند مفسر اجتماعی باشد. ما به 
عنوان ســینماگر موظفیم طرح مسئله 
کنیــم و به چالش بکشــیم. چه برای 
مخاطب ایجاد فکــر کنیم و چه برای 
مســئولین و صاحبان تصمیم در این 
حوزه ایجاد چالش و طرح مسئله کنیم 
و تاثیری نه به صورت ایده آلیســتی اما 
به اندازه کمی و ۸۰ دقیقه و چند دقیقه 
تفکر برای مخاطب گذاشته باشیم. و به 
نظرم همین تاثیر چند دقیقه ای در تکرار 
و تنوع است که ممکن است در زمان به 

اشباع رسیده است. 
ما ســینماگران خانم زیادی 
داریم اما در جشــنواره ها خیلی 
جدی گرفته نمی شوند. خودتان 
چه تصوری دارید از فضایی که 

بر سینمای ایران حاکم است؟ 
تعداد همکاران هم جنس من کم 
نیست و خیلی هم خوب کار می کنند 
و مخصوصــا در حــوزه اجتماعی که 
هدف گفتگوی شماست خیلی قوی و 
تاثیرگــذار عمل می کنند اما اینکه نگاه 
جدی گرفته نمی شود شاید به واسطه 
مسئولین سینمایی است که خیلی جای 
صحبت دارد و با خودشان باید راجع به 
چرایی این ماجرا حرف بزنید که دلیلش 

چیست. 
چون ما خودمان و همکارانمان و 
مسئولین مان را قطعا جدی می گیریم که 
پرتلاش و با هر شــرایط بد اقتصادی و 
حمایتــی و ممیزی داریم کار می کنیم. 
اگر با نگاه جنسیتی بخواهیم نگاه کنیم 
پا به پای مردان، خانم های ســینماگر 
با کسوت بیشــتر از من درخشان تر و 
جلوتر از مردان ایســتادند. در خیلی از 
جشنواره ها و رویدادها و رقابت ها حتی 
جلوتر از مردات ایستادند. ما خودمان 
را جدی می گیریم و کاملا به رسالتی که 
داریــم موظف می دانیم و در فضاهای 
مختلف درحال کار کردن هســتیم. از 
دوســتانی بپرسید که شاید تصورشان 
این اســت که نباید زنان ســینماگر را 
جدی گرفــت. به نظرم خود آن ها هم 
جوابی برای این ســوالی ندارند. چون 
اساسا چرایی به لحاظ بنیادی وجودش 
غلط است. چون این فیلم ها هستند که 
با مخاطب ارتباط برقرار می کنند و در 
مرحله بعد اســامی سازندگان آثار و یا 

جنسیت آن ها. 
در آخر اگر نکته ای درمورد 

اکران فیلم وجود دارد، بگویید.
خوشــحالم که فیلم در روزهای 
پایــان ســال و ابتدای ســال جدید 
بــا مخاطبیــن ارتباط خیلــی خوبی 
می گیرد. در این چند روز ابتدای اکران 
آنلاین بســیار نظرات خوب گرفتیم و 
خســتگی مان درمی رود بعد از دوسال 
که شهربانو منتطر بود برای دیده شدن 
و فقط حضور جشــنواره ای داشت در 
داخــل و خارج از ایران. خوشــحالم 
مخاطبیــن در دو پلتفرم فیلمو و نماوا 
از فیلم اســتقبال می کنند و همینطور 
همکاران خوب شــما و اهالی رسانه 
و منتقدین با یادداشــت های خودشان 
به من و به شــهربانو و همکاران عزیزم 

افتخار می دهند.

کارگردان فیلم »شهربانو« مطرح کرد؛

 فیلمی با مضمونی مادرانه و 
اجتماعی در اکران آنلاین

مریم بحرالعلومی معتقد است تمرکز تولید فیلم های اجتماعی در سینمای ایران
 دلیل بر اشباع شدن این ژانر سینمایی نیست.

خوشحالم که فیلم در روزهای پایان سال و ابتدای سال جدید با مخاطبین ارتباط خیلی خوبی 
می گیرد. در این چند روز ابتدای اکران آنلاین بسیار نظرات خوب گرفتیم و خستگی مان درمی رود 
بعد از دوســال که شــهربانو منتطر بود برای دیده شدن و فقط حضور جشنواره ای داشت در 
داخل و خارج از ایران. خوشحالم مخاطبین در دو پلتفرم فیلمو و نماوا از فیلم استقبال می کنند

گروه فرهنگ و هنر- سه فیلم اکران نوروزی با تاخیر از ۲۵ اسفند روی 
پرده سینماها می روند. از میان هفت فیلمی که برای اکران نوروزی انتخاب شدند 
فقط نمایش عمومی سه فیلم »قدغن«، »گل به خودی« و »موقعیت مهدی« آغاز 
شــده و باقی فیلم ها در هفته آخر اســفند راهی اکران می شوند. طبق گفته علی 
سرتیپی - پخش کننده - فیلم پلیسی - امنیتی »روز صفر« با بازی امیر جدیدی 
و ساعد سهیلی احتمالا از روز شنبه، ۲۱ اسفند اکران خواهد شد و سه فیلم دیگر 

هم به گفته پخش کننده ها از روز ۲۵ اسفند روی پرده می روند.       
فیلم سینمایی »ســگ بند« به کارگردانی مهران احمدی، به تهیه کنندگی 
محمدحســین قاسمی و نویســندگی حمید اکبری خامنه از چهارشنبه هفته 
آینده اکران خواهد شد.  این فیلم دومین فیلم سینمایی احمدی پس از کمدی 
»مصادره« است که امیر جعفری، بهرام افشاری، زنده یاد سیروس گرجستانی، 
نازنین بیاتی، بهاره کیان افشار، علی تقی پور، ناهید مسلمی، سعید امیر سلیمانی، 
میرطاهر مظلومی، زنده یاد عزت الله مهرآوران، سیامک صفری، امین فصیح و 
مهران احمدی در آن بازی کرده اند. در خلاصه داستان این فیلم سینمایی آمده 
است: هیچ وقت گول اسم و ظاهر آدم ها رو نخورید؛ لشکر هیتلر با اون عظمت، 

اسمش نازی بود.پخش این فیلم بر عهده »بانو فیـلم« است.
فیلم »شادروان« به نویسندگی و کارگردانی حسین نمازی و تهیه کنندگی 
عباس نادران هم از ۲۵ اســفندماه توســط دفتر پخش خانه فیلم در سینماهای 
سراسر کشور اکران می شود. این فیلم با بازی سینا مهراد، گلاره عباسی، نازنین 
بیاتــی، بهرنگ علوی، با هنرمندی رویا تیموریان و با حضور رضا رویگری و 
بهرام ابراهیمی، برای اولین بار در چهلمین جشنواره فیلم فجر به نمایش درآمد.
دیگر فیلم اکران نوروزی »مرد بازنده« به کارگردانی محمدحسین مهدویان 

است که در جشنواره فیلم فجر امسال رونمایی شد.
در این فیلم که توسط دفتر پخش »شایسته فیلم« اکران می شود، جواد عزتی 
ایفاگر نقش اصلی اســت و رعنا  آزادی ور، آناهیتا درگاهی، بابک کریمی، امیر 
دژاکام، مهدی زمین پرداز، مجید نوروزی، امیرحســین هاشمی و شبنم قربانی 

از دیگر بازیگرانش هستند.

آغاز اکران ۳ فیلم نوروزی از ۲۵ اسفند

 
فرهنگ و هنر- پژمان  جمشیدی 
درباره فصل سوم سریال »زیرخاکی« 
و سختی کار در فضای جنگی حرف 

زده است.
پژمان جمشیدی در گفتگویی 
درباره ســریال »زیرخاکی ۳« گفت: 
این را عیدی مردم به خودم می دانم که 
اجازه می دهند با حضور در سریال ها 
در خانه هایشان دیده شویم. حضور 
در سریال مناســبتی برای من اتفاق 
جذاب و شــیرینی است که می توانم 
در عید نــوروز در تلویزیون جلوی 
دیدگان مردم باشــم. از سریال های 
مناســبتی که در مــاه مبارک رمضان 
و نوروز پخش شده است خاطرات 

خوبی دارم.
سریالی سخت که لحظاتش 

شیرین می گذرد

وی افــزود: در روزهــای آخر 
فیلمبــرداری فصل ســوم ســریال 
»زیرخاکی« هســتیم و امیدوارم این 
بار هم مثل دو فصل قبلی مورد اقبال 
مخاطبان قرار بگیرد. سریال سختی 
است اما به خاطر اینکه عوامل خیلی 
خوبی داریم شــیرین می گذرد. این 
فصل از ســریال ۱۴ قسمتی است و 
فکر می کنم از ۲۹ اســفند پخش آن 
شروع شــود و تا ۱۴ فروردین ادامه 

داشته باشد.
از فصــل اول خانوادگی تا 

فصل سوم با فضای اسارت
این بازیگــر در ادامــه درباره 

مقایسه فصل های مختلف این سریال 
توضیح داد: فصــل اول »زیرخاکی« 
کمی خانوادگی تر بود و بیشــتر سه 
کاراکتر  فریبــرز، پری و کاوه را می 
دیدیــم. فصل دوم کمــی اتفاقات 
جنگی اضافه شــد. در فصل ســوم 
اســارت را می بینیم. قصه از اسارت 
شــروع می شود و اتفاقات جذاب و 
بدشانسی های فریبرز همچنان ادامه 
دارد. هم تمِ اســارت و هم تمِ جنگ 

را داریم.
جمشــیدی یادآور شــد: نمی 
توانم پیش بینی کنم که سریال چقدر 
مورد اقبال قرار می گیرد. همه عوامل 

از بالاترین رده که تهیه کننده کار باشد 
تا ما که کار را همراهی می کنیم تلاش 
کردیم سریال مورد اقبال قرار بگیرد.

بازیگر ســریال »پژمان« درباره 
تحلیل خود از برنامه »سریالیســت« 
خطاب به کریمــی اظهار کرد:  فکر 
می کنم »سریالیســت« بــرای نقد 
صادقانه بسیار تلاش می کند و باعث 
بالا بردن ســطح کیفی سریال ها می 
شــود. نمی توانیم منکر این باشــیم 
که در ســال هایــی دچار افت کیفی 
ســریال ها بودیم اما امثال این برنامه 
ها باعث می شود سازندگان کارهای 
تلویزیونی بیشــتر به خودشان بیایند 

و مراقــب کیفیت کار باشــند تا روز 
به روز شــاهد پخش سریال های با 

کیفیت تری از تلویزیون باشیم.
پروپیمانی  پروداکشــن 

داریم
جمشــیدی در پایان با اشــاره 
بــه گرفتگی صدایــش توضیح داد: 
صدایم کمی گرفته است. در سریال 
»زیرخاکی« در لوکیشن های جنگی 
بــوده ام و ناخــودآگاه از انفجارها 
در مــی روم. کارهای جنگی خیلی 
ســخت است. ســکانس های کمی 
در قیــاس با کارهــای بزرگی که در 
ســینما ساخته می شــود، داریم، اما 

زمان پخش ســریال خواهید دید که 
در »زیرخاکی۳« چه پروداکشن پرو 
پیمانی داریم. سکانس های سخت، 
هیجان انگیــز و عجیب و غریبی در 
این ســریال داریم. صدای گرفته من 
هم به داســتان این کار برمی گردد. 
امیدوارم در پایان کار روسفید باشیم.
»سریالیســت« به تهیه کنندگی 
محمــد باریکانــی و مجتبی فرجی 
طی ۵۷ قســمت بیش از ۳۰ سریال 
تلویزیونی را بررســی کــرده و ۳۳ 

نظرســنجی هفتگــی از مردم 
دربــاره علاقمنــدی 
هایشــان در حــوزه 
سریال ســازی طی 
این قســمتها داشته 
کــه به گفتــه پدرام 
کریمی مجری برنامه 

نتیجه این نظرسنجی ها در قالب یک 
دفترچه به مدیران صداوســیما ارائه 

شده است.

نــوروزی »دورهمــی« بــا حضور فرهنــگ و هنــر- ویژه برنامه 

شــامل  شناخته شــده  چهره هــای 
هنرمنــدان، بازیگــران، خواننده ها و 

قهرمانان ورزشی تولید شده است.
ناصر قدیرکاشانی که تهیه کنندگی 
این برنامه را عهده دار اســت، درباره ی 
جزئیــات ویژه برنامــه »دورهمی« در 
نوروز توضیح داده است: در این برنامه 
چهره های محبوب شــامل هنرمندان، 
بازیگران، خوانندگان، قهرمانان ورزشی 
و ... به همراه هفت نفر از نزدیکان خود 
شــامل اعضای خانواده، دوســتان و 

همکاران به عنوان شرکت کننده در برنامه 
حضور یافته اند.او اعلام کرده است: در 
این فصل رویکرد تولیدکنندگان برنامه 
استفاده از نظرات مخاطبان برای ایجاد 
لحظاتی شاد و مفرح و کاملا متفاوت با 
فصل قبل بوده اســت که در این راستا 
برنامــه با محوریت دورهمی و در کنار 
آن گفت وگوی مجری ـ مهران مدیری ـ 
با مهمانان، همراه با طرح تعدادی سوال 
طراحی و تولید شــده که این پرسش و 

پاسخ ها با لحظاتی شاد همراه است.

قدیرکاشــانی همچنین درباره ی 
سوالات مســابقه توضیح داده است: 
ســوالات در ایــن فصــل از حالت 
تخصصی خارج شــده و در ســطح 
اطلاعات عموم جامعه طراحی شــده 
که برای همــه بینندگان در سراســر 
کشور جذاب و قابل پاسخگویی باشد 
و ضمــن بالا بردن ســطح اطلاعات 
عمومی، با پاســخگویی به ســوالات 
در منزل، بینندگان از ســطح معلومات 
خود مطلع شوند. همچنین بیشتر زمان 

برنامه در قســمت دایره و با هشت نفر 
شرکت کننده سپری خواهد شد و فقط 
یک نفر در قسمت ربات مسابقه را ادامه 
خواهد داد.   او با بیان اینکه مســابقه به 
صورت گروهی بوده و مهمان ِ دعوت 
شده ســرگروه تیم است، یادآور شده 
اســت: در این فصل حدود ۸۰ تیم در 
این مسابقه شرکت خواهند کرد که پس 
از هر برنامه امتیاز تیم مشــخص و در 
پایان مسابقات به بالاترین امتیاز جایزه 

ویژه اهدا خواهد شد.

فرهنــگ و هنر-کیــان بابائیان 
تهیه کننده فیلم سینمایی »مورچه خوار« 
بیان کرد با توجه به شرایط بازار طی ۱۰ 
روز فیلم ما توانست حدود ۶۰۰ میلیون 
تومان فروش داشته باشد که آمار قابل 

قبولی است. کیان بابائیان تهیه کننده فیلم 
سینمایی »مورچه خوار« درباره شرایط 
اکران عمومی این فیلم توضیح داد: فیلم 
»مورچه خوار« در سال ۹۸ ساخته شد و 
قرار بود در بهار همان سال و بعد از فیلم 

سینمایی »مطرب« روانه پرده سینماها 
شود اما به دلیل شرایط کرونایی که در 
سینماهای کشور پیش آمد، اکران فیلم 
به تعویق افتاد. وی ادامه داد: با توجه به 
همین شرایط وقتی تیرماه سال جاری 
بار دیگر تصمیم به اکران این فیلم گرفته 
شد که شخصاً با آن مخالفت کردم، در 
شرایط فعلی اما هرچند باز هم انتخاب 
زمان اکران با کمال میل نبود اما انتخاب 

خودمان بود. 
شــرایط اکران نوروز متفاوت از 
ســال های قبل است و فیلم هایی که در 
ترکیب نوروزی قرار گرفته اند، فیلم های 
مناسب گیشه نیستند. ما این شرایط را 
پیش بینی می کردیــم و به همین دلیل 

زودتر فیلم خودمــان را اکران کردیم. 
بابائیان تأکید کرد: فیلم »مورچه خوار« 
در کنار فیلم های انتخاب شــده برای 
نوروز امســال به خوبی می تواند دیده 
شــود. هرچند به صــورت اتوماتیک 
با آغاز اکران فیلم هــای نوروز، تعداد 
سالن های ما کمتر می شــود. در حال 
حاضر ما ۱۷۰ ســالن سینما در اختیار 
داریم که طبیعتاً وقتی فیلم های نوروز 
به اکران اضافه شــوند و قرار باشد ۱۰ 
فیلم همزمان روی پرده باشند، این آمار 
کاهش خواهد داشت. البته شکر خدا و 
با تمهید شــورای صنفی تنها چهار و یا 
پنج فیلم هستند که اکران آن ها همزمان 
بــا اکران نوروزی ســینماها ادامه پیدا 

می کند و باقی فیلم ها مانند »دینامیت«، 
»گشت ارشــاد« و »بی همه چیز« که از 
مدت ها قبل تــر روی پرده بودند، باید 
جایگزین شوند. این تهیه کننده درباره 
میــزان رضایت خــود از فروش فیلم 
»مورچه خــوار« هم گفــت: با توجه 
به شــرایط بازار طــی ۱۰ روز فیلم ما 
توانســت حــدود ۶۰۰ میلیون تومان 
فروش داشته باشد که آمار قابل قبولی 
اســت.بابائیان درباره میزبان تبلیغات 
تلویزیونی این فیلم هم توضیح داد: از 
همان روز اول اکران و حتی قبل تر از آن 
ما نسبت به ساخت تیزرهای تلویزیونی 
فیلم اقدام کردیم و خوشبختانه فیلم را 
رد نکردند، طبق قول هایی هم که داده اند 

قرار اســت از چند روز آینده تیزرهای 
این فیلم پخش شــود که امیدوارم این 
اتفاق رخ دهد. تبلیغات فضای مجازی 
فیلــم را اما خودمان پیگیری می کنیم و 
خوشــبختانه جواب خوبی هم از آن 
گرفته ایم. با توجه به شرایط فعلی سینما 
در حال حاضر قصدی برای ســاخت 
فیلم ســینمایی جدید ندارم. شــرایط 
امروز سینمای شرایطی بحرانی است 
کــه فیلم های زیــادی در نوبت اکران 
مانده اند و ترجیح می دهم برای ساخت 
فیلم ســینمایی جدید منتظر تغییر این 
شرایط باشم. در این مدت برنامه ورود 
به سریال ســازی برای شبکه نمایش 

خانکی را دارم.

پژمان  جمشیدی:

 ناخودآگاه از انفجارهای »زیرخاکی ۳« در می روم

»دورهمی« نوروزی با سلبریتی ها

اکران »مورچه خوار« در نوروز ادامه دارد
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